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ZÁPIS
 

z 8. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 10.12.2002
 
Přítomno dle prezenční listiny: 18
 
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
 
1.      Zpráva o rozpočtu VŠCHT na rok 2002
2.      Politika vedení školy při financování útvarů školy
3.      Informace o přípravě strukturovaného studia
4.      Informace o stavbě Dejvice – Center
5.      Kontrola přípravy voleb do studentské části AS VŠCHT
6.      Různé
 
Ad 1.
 
V úvodním slovu pan rektor a pan kvestor informovali senát o čerpání finančních prostředků z rozpočtu školy na rok
2002. Konstatovali, že na konci roku bude pravděpodobně kladný hospodářský výsledek. Z uvedeného důvodu p.
rektor navrhl, aby položka č. 20 „Osobní náklady včetně OON“  z rozpočtu provozních prostředků na rok 2002 byla
navýšena o čtyři miliony korun. Senát tento návrh po krátké diskusi schválil  (17-0-0).
 
Ad 2.
 
V této části zasedání byly probrány tři body:
a)      Ceny prací v centrálních laboratořích
b)      Jednotná (nedotovaná) cena skript
c)      Platby za nadprůměrné plochy pracovišť
V prvém bodě se p. rektor vrátil k problematice, kterou Akademický senát už projednával na svém zasedaní  dne
22.10.2002, a znovu zdůvodnil nutnost zvýšení cen s tím, že dvě třetiny z navýšené ceny se letos ústavům vrátí.
V příštím roce bude navýšen rozpočet jednotlivým ústavům úměrně tomu, jak ústavy využívaly centrální laboratoře.
V druhém bodě p. prorektor prof. Labík zdůvodnil nutnost jednotných cen skript, neboť opačný případ (tj. jiné ceny
pro studenty či zaměstnance VŠCHT a jiné ceny pro ostatní) vede ke zneužívání. Jednotná cena by měla být v průměru
asi o 30 % vyšší než současná dotovaná cena. Takto získané finanční prostředky by se měly vrátit studentům ve formě
navýšení stipendií. Tento bod vyvolal rozsáhlou diskusi hlavně se studenty, kterým se tento návrh nelíbí. Ve třetím
bodě p. rektor informoval senát o zavedení poplatku za prostory užívané ústavy.
 
Ad 3.
 
Prorektor prof. Labík podal stručnou informaci o přípravě strukturovaného studia sériového typu bakalář – magistr –
doktorand. V současné době se intenzivně pracuje na návrhu studijních plánů. Nový typ studia by měl být zaveden ve
školním roce 2004/2005.
 
 
 
 
Ad 4.
 
Prorektor doc. Staněk informoval senát o současných problémech , které souvisejí s výstavbou budovy Dejvice-Center.
Výstavba je stále ve fázi administrativního schvalování stavby.
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Ad 5.
 
Senát vyslechl informaci členů studentské části AS, že na třech fakultách proběhnou volby během prosince. Pouze
FCHI plánuje volby až v březnu, což by znamenalo, že od 1.února 2003 by zastoupení této fakulty v AS nebylo
kompletní. Z uvedeného důvodu doporučil senát studentům z FCHI, aby se pokusili uspořádat volby do AS VŠCHT
ještě v prosinci.
 
Ad 6.
 
Tento bod již nebyl projednáván, neboť jeho obsah (dotaz studentů na cenu skript) byl již projednán v bodě 2.
 

Termín příštího zasedání bude oznámen e-mailem
 

 
Zapsala: M.Špicarová                                             Za správnost: P.Voňka
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